
RADA GMINY GASZOWICE 
44-293 Gaszowice, ul. Rydułtowska 2 

Protokół  Nr 12/2015 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 24 września 2015 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Rydułtowskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych 

słowami: „Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym otwieram Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na 
podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 
radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

Po otwarciu obrad Przewodniczący Rady oddał  głos radnemu Sejmiku Województwa 
Śląskiego Bronisławowi Karaskowi, który w imieniu Przewodniczącego Sejmiku 

Województwa Śląskiego wręczył  radnemu Gminy Gaszowice Józefowi Szawernie srebrną  
odznakę  honorową  za zasługi dla województwa śląskiego, przyznaną  przez Kapitułę  
Odznaczeń  Województwa Śląskiego. 
W dalszej kolejności Przewodniczący Rady złożył  gratulacje radnemu Szawernie za 
otrzymane odznaczenie. Następnie Radny Sejmiku Województwa Śląskiego Bronisław 

Karasek podziękował  za oddanie głosu podczas sesji, by móc odznaczyć  radnego Józefa 

Szawernę  życząc dalszych owocnych obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz 
zawiadomieniem o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 sierpnia 2015 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8.Wykonanie budżetu za I półrocze 2015 roku. 
9. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych. 
10.Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku i Sądu Okręgowego w Gliwicach na 

kadencję  2016 — 2019. 
11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Rybnik; 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015; 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 
następne. 
12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
14. Zamknięcie obrad. 
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Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi 

bądź  propozycje zmian do przedstawionego porządku. Nie wniesiono uwag. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 27 sierpnia 2015 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail 

oraz był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli 

możliwość  zapoznania się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Tadeusz 
Korecki, Krzysztof Lorek, Jerzy Kawulok, Piotr Górecki, Andrzej Cieślok, Damian Krauze, 
Józef Szawerna, Ewa Biernacka, Szymon Korbel, Barbara Watoła, Ilona Sklarek, Agnieszka 

Pytlik. Ponadto protokół  czytali Pan Wójt oraz Pani Sekretarz. Nikt z radnych nie wniósł  
uwag co do jego treści, jest zgodny z przebiegiem obrad. 
Po czym Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie 

punktu dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 27 sierpnia 

2015 r. Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania 
i odpowiedzi z protokołu, o którym mowa powyżej. 

W uzupełnieniu w zakresie interpelacji i zapytań  z poprzedniego protokołu Pani Sekretarz 

w nawiązaniu do pytania Przewodniczącego Rady Marka Masarczyka poinformowała, 

że Miasto Radlin zrealizowało projekt ze środków unijnych pod tytułem: „Wzrost 

atrakcyjności turystycznej Radlina poprzez budowę  tężni solankowej", wartość  projektu 

wyniosła: 1 425 710,79 zł, natomiast wysokość  dofinansowania to kwota 1 211 854,17 zł. 
Podsumowując Sekretarz dodała, że Miasto Radlin wydatkowało środki własne w wysokości 

około 200 tyś  złotych. 
Nie wniesiono uwag do powyższej wypowiedzi. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  
uwagi do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 

głosowanie. 
Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt przedstawił  informację  o działaniach podjętych w okresie międzysesyjnym tj. od 27 

sierpnia 2015 r. do 24 września 2015 r. następującej treści: 
„ 1. 29 sierpnia uczestniczyłem w spotkaniu piknikowym z Guliwerem na terenie Ośrodka 

Kultury Zameczek; 
2. 30 sierpnia uczestniczyłem w Powiatowych Dożynkach w Gminie Jejkowice; 

3. 5 września w sołectwie Piece odbyły się  Powiatowe Zawody Sportowo -Pożarnicze, drugie 

miejsce zajęła drużyna z OSP Szczerbice w kat. mężczyzn; 

4. W dniach 4-6 września na terenie gminy odbyły się  imprezy z okazji 5-lecia działalności 

Stowarzyszenia U'rwis; 
5. 6 września uczestniczyłem w dożynkach gminnych w Gminie Świerklany; 

6. 7 września uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie dalszego funkcjonowania szpitali 
w powiecie wodzisławskim; 
7. 9 września odbył  się  rajd crossowy na terenie sołectwa Czernica; 

8. 13 września odbył  się  rajd samochodowy na terenie Gminy Gaszowice i Lyski; 
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9. 14 września odbyło się  kolejne spotkanie robocze w sprawie drogi regionalnej Pszczyna 
-Racibórz; 
10. 14 września uczestniczyłem w spotkaniu samorządowców z pracownikami szpitala 
w Rydułtowach; 
11. 16 września odbyło się  spotkanie z seniorami sołectwa Piece w ramach programu 

WIGOR+; 
12. 17 i 18 września uczestniczyłem w szkoleniu obronnym w Żywcu; 

13. 18 września uczestniczyłem w Gali Funduszu Mikroprojektów w Wodzisławiu 

14. 19 września odbył  się  w Jejkowicach po raz siódmy Powiatowy Przegląd Artystyczny. 

Gminę  Gaszowice reprezentował  zespół  taneczny z SP Gaszowice, który zajął  III miejsce 

oraz zespół  wokalny Lilijki z SP Czernica, który otrzymał  wyróżnienie; 
15. 19 września uczestniczyłem w IX Festiwalu Pieśni Maryjnych "Magnificat" w Piekarach 

16. 20 września na terenie sołectwa Szczerbice odbyły się  dożynki gminne; 

17. 23 września odbyły się  zawody crossowe w Czernicy na boisku szkolnym. 

Ważniejsze roboty przeprowadzone w okresie międzysesyjnym: 
1. Umocnienie rowu w Szczerbicach przy ul. Rybnickiej, 
2. Remont nawierzchni ul. Wiejskiej bocznej w Gaszowicach oraz ul. Szkolnej (bocznej) 
w Szczerbicach, 
3. Kontynuacja budowy sieci wodociągowej w Czernicy przy ul. Reja, 
4. Remont przepustu w Czernicy przy ul. Buczyna, 
5. Rozpoczęły się  prace związane z remontem dwóch mieszkań  w budynku komunalnym 

w Czernicy. 

Podpisałem: 
1. Jedenaście zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2015; 

2. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do spraw brakowania druków ścisłego 
zarachowania wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpisów aktów stanu cywilnego; 
3. Zarządzenie w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dla Kierownika Gminnego Zespołu 

Obsługi Szkół  i Przedszkoli w Gaszowicach; 
4. Zarządzenie w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Ruch Wspierania Inicjatyw 

Społecznych URWIS; 
5. Zarządzenie w sprawie wprowadzenie instrukcji ewidencji i kontroli druków ścisłego 

zarachowania w Urzędzie Gminy Gaszowice; 
6. Zarządzenie w sprawie udzielenia upoważnienia dla Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Gaszowicach; 
7. Zarządzenie w sprawie zmiany zarządzenia Nr 49/2005 w sprawie powołania komisji ds. 
weryfikacji i oceny wniosków o przyznanie stypendium dla uczniów i studentów 
zamieszkałych stale na terenie gminy Gaszowice z późniejszymi zmianami; 

8. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu Strategii Rozwoju Gminy Gaszowice na lata 
2015-2022; 
9. Zarządzenie w sprawie zmiany zarządzenia Nr W.0050.106.2014 w sprawie powołania 

Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

w Gaszowicach; 
10. Zarządzenie w sprawie zmiany Zarządzenia Nr W.0050.68.2015 Wójta Gminy Gaszowice 
z dnia 24 kwietnia 2015 r. w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat dotyczących 

wynajmowania pomieszczeń  sal gimnastycznych i sal lekcyjnych w jednostkach oświatowych 

Gminy Gaszowice; 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg". 
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Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  jakieś  uwagi, pytania 

do przedstawionego sprawozdania. 

Radny Andrzej Cieślok zapytał  Wójta odnośnie nowych wiadomości na temat drogi 

Pszczyna-Racibórz. Wójt udzielił  informacji, że zmieni się  trasa w rejonie miejscowości 

Kobyla, w związku z tym firma przygotowująca raport oddziaływania na środowisko 
ponownie przeprowadza badania w tym rejonie i skorygowany raport do końca września ma 

zostać  złożony do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

Radna Agnieszka Pytlik zapytała odnośnie spotkań  na temat szpitali w Rydułtowach 

i w Wodzisławiu Śląskim. 
Wójt poinformował, że odbyły się  dwa spotkania. Jedno z władzami Starostwa Powiatowego 

w Wodzisławiu Śląskim, odnośnie planów restrukturyzacji szpitali przygotowanych przez 
dyrekcję, a drugie samorządowców z pracownikami rydułtowskiego szpitala w związku 
z pismem pracowników szpitala adresowanym do wiadomości gmin, zawierającym 

propozycję  stworzenia na bazie szpitala w Rydułtowach nowego podmiotu będącego spółką  
prawa handlowego, którego udziałowcami byliby powiat wodzisławski i gminy, których 

mieszkańcy leczą  się  w tym szpitalu oraz pracownicy. 
Następnie Wójt podał  do wiadomości, że w pierwszym spotkaniu w którym uczestniczył  
wspólnie z Przewodniczącym Rady Markiem Masarczykiem, zostały przedstawione 

warianty planu restrukturyzacji wraz z informacją  jak miałoby się  zmniejszać  zadłużenie. 

Natomiast podczas drugiego spotkania analizowano propozycje przekształcenia 

rydułtowskiego szpitala w spółkę, w trakcie którego nie wskazano konkretnych kosztów tj. ile 
gminy miałyby przeznaczyć  pieniędzy wchodząc do ewentualnej spółki. Nadmienił  również, 

że podczas spotkania wójtowie oraz burmistrzowie podkreślali, iż  udział  samorządów 

w spółce prawa handlowego jest nierealny, zadanie to przekracza możliwości gmin. Pan Wójt 

nadmienił  również, że podczas spotkania zwrócono uwagę, że powiat wodzisławski nie 

powinien być  udziałowcem szpitala funkcjonującego jako spółka w sytuacji, gdy prowadzi 

jeszcze inny szpital jako zakład opieki zdrowotnej, ponieważ  zarzucano by konkurencyjność. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z 

posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 21 września 2015 r. o godzinie 15.00 w sali 

narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Kontrola poniesionych kosztów na Straż  Miejską  w zakresie współpracy z Miastem 

Rydułtowy za półrocze 2015 roku. - Wójt, Skarbnik 
2. Kalkulacja rentowności i działań  Straży miejskiej w Gminie Gaszowice oraz zasady 

rozliczania. - Wójt, Skarbnik 
3. Analiza materiałów na sesję. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 
z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży —

Jerzy Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 21 

września 2015 r. o godzinie 8.00 w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
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1. Podsumowanie przebiegu roku szkolnego 2014/2015. - Wójt, Kierownik GZOSiP 

2. Informacja i ocena zorganizowanego wypoczynku letniego dzieci i młodzieży na terenie 

gminy. - Wójt, Kierownik GZOSiP 

3. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania w zakresie przedstawionego sprawozdania 
z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 
Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska 

i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 22 

września 2015 r. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Wykonanie budżetu gminy za pierwsze półrocze 2015 roku - Wójt, Skarbnik 

2. Utrzymanie czystości i porządku na terenie gminy ze szczególnym uwzględnieniem 

gospodarki odpadami. - Wójt, Kierownik Ochrony Środowiska i Rozwoju Gminy 

3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Wykonanie budżetu za I półrocze 2015 roku. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że Zarządzenie Nr W.0050.124.2015 Wójta Gminy 
Gaszowice z 19 sierpnia 2015 r. w sprawie przyjęcia sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy i realizacji planów finansowych samorządowych instytucji kultury oraz omówienia 
wieloletniej prognozy finansowej z wykazem przedsięwzięć  za I półrocze 2015 roku zostało 
przekazane do Rady i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w terminie 
ustawowym. Wszyscy radni mieli możliwość  zapoznania się  z dokumentami dotyczącymi 

wykonania budżetu za I półrocze roku bieżącego. Ponadto temat omawiany był  na 

posiedzeniach komisji. Wpłynęła pozytywna opinia o przebiegu wykonania budżetu za 

I półrocze 2015 r. Następnie Pani Skarbnik odczytała treść  Uchwały Nr 4200/111/114/2015 

z dnia 14 września 2015 r. III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach w sprawie opinii o przedłożonej przez Wójta Gminy Gaszowice informacji 

o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2015 roku. Ponadto wyjaśniła kwestię  
występujących zobowiązań  wymagalnych w wysokości 23.758,26 zł. Kwota ta powstała w 

wyniku zmian decyzji wymiarowych w zakresie podatków i opłat lokalnych, 

sprawozdawczości Zakładu Obsługi Komunalnej w związku z postępowaniem sądowym w 

zakresie ustalenia spadkobierców ze względu ma śmierć  pracownika, a także dokonywanych 

przypisów kwartalnych z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Nadmieniła, iż  w przyszłym roku będzie przypis roczny i zostaną  wyeliminowane 

zobowiązania z tego tytułu. Nie wniesiono uwag do tego tematu. 

9. Informacja o pozyskiwaniu i wykorzystaniu środków unijnych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że w/w informację  radni otrzymali wraz z materiałami 

na bieżącą  sesję. Ponadto została ona omówiona podczas posiedzeń  komisji. Do powyższego 

tematu Rada nie wniosła uwag. 

10. Wybory ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku i Sądu Okręgowego w Gliwicach 
na kadencję  2016 — 2019. 
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Przewodniczący Rady przypomniał, że pismo Krajowej Rady Sędziów Społecznych 

w sprawie naboru kandydatów na ławników zostało przedstawione na sesji w dniu 25 czerwca 

2015 r. a także pismo Przewodniczącego Rady Ławniczej przy Sądzie Rejonowym w Rybniku 

dotyczące wyboru ławników, zostało przedstawione na sesji w dniu 27 sierpnia 2015 r. 

Na sesji w dniu 27 sierpnia 2015 r. zostało przedstawione stanowisko zespołu o spełnieniu 
wymogów formalnych przez kandydatów na ławników, po czym Rada podjęła uchwałę  
o pozostawieniu zgłoszenia kandydata na ławnika — Pani Bożeny Marii Płonka bez dalszego 
biegu, a także podjęto uchwałę  w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników 
od Komendanta Wojewódzkiego Policji w Katowicach. Następnie Przewodniczący Rady 
zwrócił  się  o przedstawienie opinii o kandydatach. 
Przewodniczący Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników — Tadeusz Korecki 
odczytał  opinie o zgłoszonych kandydatach z dnia 15 września 2015 r., w szczególności 

spełnienia przez nich wymogów określonych w ustawie. 
Następnie Przewodniczący Rady przypomniał, że Kolegium Sądu Okręgowego w Gliwicach 

ustaliło, że Rada Gminy Gaszowice winna wybrać  do orzekania w Sądzie Okręgowym 

4 ławników, a do orzekania w Sądzie Rejonowym w Rybniku 2 ławników, w tym 1 do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. A zatem Rada Gminy wybierze: 
- 4 ławników do Stidu Okręgowego w Gliwicach spośród 4 kandydatów; 
- 1 ławnika do Sgdu Rejonowego w Rybniku zgłoszono 1 kandydata; 
- 1 ławnika do Sgelu Rejonowego w Rybniku do orzekania w sprawach z zakresu prawa 
pracy spośród 2 kandydatów. 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że do przeprowadzenia 

głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników konieczne jest powołanie Komisji 

Skrutacyjnej. Zaproponował, aby w skład Komisji weszli następujący radni: Szymon Korbel, 
Damian Krauze, Agnieszka Pytlik. Innych kandydatur nie zgłoszono, a podane osoby 

wyraziły zgodę  na pracę  w Komisji Skrutacyjnej. 
Następnie Przewodniczący Rady poddał  skład komisji skrutacyjnej pod głosowanie, które 

przebiegało następująco: 
- 12 głosów „za"; 
- O głosów „przeciw"; 
- 3 głosy „wstrzymujące się". 
Komisja wybrała spośród siebie Przewodniczącego, którym został  radny Szymon Korbel. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali informacje na temat zasad 

wyboru ławników sądowych na kadencję  2016-2019, które zostały przedstawione na 

posiedzeniach komisji. Następnie zwrócił  się  z prośbą  do radcy prawnego o wyjaśnienie 

sposobu głosowania. Radca prawny Michał  Gebel wyjaśnił, że: głosowanie przeprowadza 

się  za pomocą  kart do głosowania, gdzie nazwiska i imiona kandydatów umieszczone są  
w porządku alfabetycznym. Zasady zostały przygotowane w oparciu o statut gminy, gdzie 

wskazana jest procedura głosowania tajnego, iż  każdy radny ma prawo zagłosować  w sposób 

„za", „przeciw" i „wstrzymujący się" i każdy radny obecny na sali otrzyma kolejno 3 karty do 

głosowania: 
1. Kartę  do głosowania w kolorze żółtym dotyczącą  wyboru ławnika do Sądu Rejonowego 

w Rybniku, zawierającą  nazwisko jednego kandydata, należy wybrać  jednego kandydata. 

Głosować  można stawiając znak „x" w jednej z kratek oznaczonych „za", „przeciw" 

i „wstrzymujący się" znajdujących się  pod nazwiskiem kandydata. Postawienie znaku „x" 

w więcej niż  w jednej kratce lub niepostawienie znaku „x" w żadnej kratce powoduje 

nieważność  głosu. Za wybranego na ławnika uważa się  kandydata, który uzyskał  zwykłą  
większość  głosów, tzn. uzyskał  więcej głosów „za" niż  „przeciw". 
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2. Kartę  do głosowania w kolorze białym dotyczącą  wyboru ławników do Sądu Okręgowego 
w Gliwicach, zawierającą  nazwiska 4 kandydatów, z których należy wybrać  maksymalnie 

4 ławników. Głosować  można na jednego, dwóch, trzech lub czterech kandydatów stawiając 
znak „x" w jednej z kratek znajdujących się  pod nazwiskiem każdego kandydata, 

a oznaczających kolejno głosowanie „za", „przeciw" i „wstrzymujący się". Postawienie znaku 

„x" w więcej niż  jednej kratce pod nazwiskiem danego kandydata lub nie postawienie znaku 
„x" w żadnej kratce pod nazwiskiem danego kandydata powoduje nieważność  głosu 

w odniesieniu do tegoż  kandydata. Za wybranego na ławnika uważa się  kandydata, który 
uzyskał  zwykłą  większość  głosów, tzn. uzyskał  więcej głosów „za" niż  „przeciw". 

3. Kartę  do głosowania w kolorze niebieskim dotyczącą  wyborów ławników do Sądu 
Rejonowego w Rybniku do orzekania z zakresu prawa pracy, zawierającą  nazwiska dwóch 
kandydatów, z których należy wybrać  jednego ławnika. W tym przypadku głosować  można na 

każdego kandydata stawiając znak „x" w jednej z kratek oznaczonych słowem „za", 

„przeciw" i „wstrzymujący się" znajdujących się  pod nazwiskiem danego kandydata, z tym 
zastrzeżeniem, że głos „za" można oddać  tylko na jednego kandydata. 
Postawienie znaku „x" w więcej niż  jednej kratce znajdującej się  pod nazwiskiem danego 
kandydata lub niepostawienie znaku „x" w żadnej kratce pod nazwiskiem danego kandydata 
powoduje nieważność  głosu w odniesieniu do tego kandydata. 
Postawienie znaku „x" w kratce oznaczonej słowem „za" pod nazwiskiem więcej niż  jednego 

kandydata powoduje nieważność  głosów. 
Za wybranego na ławnika uważa się  tego kandydata, który uzyskał  zwykłą  większość  głosów, 

tzn. uzyskał  więcej głosów „za" niż  „przeciw". W przypadku gdy zwykłą  większość  głosów 

uzyskał  więcej niż  jeden kandydat, za wybranego na ławnika uważa się  kandydata który 

uzyskał  największą  ilość  głosów „za". 

W dalszej kolejności Komisja przygotowała karty tajnego głosowania, po czym zostały 

przeprowadzone wybory tajne. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej wyczytywał  kolejno 
z listy imiona i nazwiska obecnych na sesji radnych, rozdając karty do głosowania 

w następującej kolejności: do Sądu Rejonowego w Rybniku, Sądu Okręgowego w Gliwicach 

i Sądu Rejonowego w Rybniku do orzekania z zakresu prawa pracy. Radni po dokonaniu aktu 
głosowania wrzucali karty każdorazowo do urny. 
Po przeprowadzonym tajnym głosowaniu, Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia 

głosów i sporządzenia protokołów z głosowania. 

Przewodniczący Rady ogłosił  10 minutową  przerwę  

Po przerwie przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Szymon Korbel przedstawił  
protokoły wyników tajnego głosowania stwierdzające wybór ławników sądowych na kadencję  
2016-2019: 
- do Sądu Rejonowego w Rybniku została wybrana Anna Maria Zimny, 
- do Sądu Rejonowego w Rybniku do orzekania z zakresu prawa pracy została wybrana 

Magdalena Barbara Święty, 
- do Sądu Okręgowego w Gliwicach wybrani zostali: Joanna Maria Appel, Łucja Jurkiewicz, 

Jadwiga Raszczyk, Marian Wojciech Święty. 
Protokoły Komisji Skrutacyjnej z przebiegu wyborów stanowi(' załączniki do niniejszego 

protokołu. 

W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść  projektu uchwały w sprawie 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gliwicach na kadencję  2016-2019 

z uwzględnieniem nazwisk wybranych w głosowaniu tajnym ławników, do którego nie wniesiono 
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uwag. Następnie Przewodniczący Rady poddał  projekt pod głosowane, które przebiegało 

następująco: 
- 15 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR 0G-BR0007.12.60.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Gliwicach na kadencję  2016-2019 —

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Następnie Wiceprzewodnicząca Rady odczytała treść  projektu uchwały w sprawie wyboru 

ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku na kadencję  2016-2019 z uwzględnieniem nazwisk 

wybranych w głosowaniu tajnym ławników, do którego nie wniesiono uwag. Następnie 

Przewodniczący Rady poddał  projekt pod głosowane, które przebiegało następująco: 

- 15 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR0007.12.61.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Rybniku na kadencję  2016-2019 —

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu 

Aglomeracji Rybnik; 
Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.12.62.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zweryfikowanej propozycji planu Aglomeracji 

Rybnik - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015; 

Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.12.63.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015 - stanowi załącznik do niniejszego 
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protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata 
następne. 
Projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach Komisji Rady. Po udzieleniu głosu przez 

Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 

zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 

uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR 0G-BR0007.12.64.2015 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 24 września 

2015 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2015 i na lata następne - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady: 
- poinformował, że kolejna sesja odbędzie się  w dniu 29.10.2015 r. o godz. 16.00 w sali 

Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach. 
- przedstawił  harmonogram dyżurów radnych, który przedstawia się  następująco: 

Październik 2015  
5 październik — Józef Szawerna 
12 październik — Szymon Korbel 
19 październik — Jerzy Kawulok 
26 październik — Piotr Górecki 
Listopad 2015  
2 listopad — Barbara Watoła 
9 listopad — Agnieszka Pytlik 
16 listopad — Rafał  Zdziebczok 
23 listopad — Andrzej Cieślok 
30 listopad — Marek Masarczyk 
Grudzień  2015  
7 grudzień  — Damian Krauze 
14 grudzień  — Ilona Sklarek 
21 grudzień  — Piotr Górecki 
28 grudzień  — Ewa Biernacka 

Bieżąca korespondencja:  
- wpłynęło do wiadomości Rady Gminy Gaszowice pismo dotyczące propozycji terminów 

spotkań  Komisji Monitorującej Działalność  Oczyszczalni Ścieków w Suminie w II półroczu 

2015 r., które będą  odbywać  się  w sali narad Urzędu Gminy Gaszowice. Ponadto 

poinformował, że harmonogram spotkań  przedstawia się  następująco: 10 wrzesień, 

21 październik i 15 grudzień. Protokół  z posiedzenia komisji monitorującej działalność  
Oczyszczalni Ścieków w Suminie z dnia 10 września 2015 r. został  przekazany do 

wiadomości Rady. 

Przewodniczący Rady odczytał  notatkę  z dyżuru radnego Tadeusza Koreckiego z dnia 
14 września 2015 r. podczas którego mieszkaniec Gaszowic poinformował, że na niektórych 

9 



odcinkach nowej nawierzchni ul. Dołki wystają  druty co stwarza zagrożenie, prosząc 

o sprawdzenie i załatwienie tej sprawy. Ponadto poruszył  temat dotyczący wywozu odpadów 

komunalnych. W związku z powyższym Przewodniczący Rady poinformował, że pismem 

w dniu 15.09.2015 r. notatkę  przekazano do Wójta Gminy celem rozpoznania i załatwienia 

zgłoszonej sprawy. Ponadto zgłaszający został  poinformowany o przekazaniu sprawy zgodnie 
z właściwością  do Wójta. Po czym Wójt zabrał  głos informując, że kwestie poruszane przez 

mieszkańca sygnalizowane były już  wcześniej w Urzędzie Gminy, co zostało zgłoszone do 

firmy wykonującej nawierzchnię  tej ulicy i w przyszłym tygodniu ubytki w nawierzchni 
zostaną  naprawione w ramach reklamacji. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  chce zabrać  głos w wolnych wnioskach, 

informacj ach. 
Wójt Gminy podziękował  sołtysowi sołectwa Szczerbice — Panu Mieczysławowi Szymikowi 

a także radnym i tym wszystkim, którzy przyczynili się  do organizacji dożynek gminnych 

oraz tym, którzy wzięli w nich udział. 

Radny Szymon Korbel skierował  podziękowania w stronę  osób, którzy skorzystali 
z zaproszenia i wzięli udział  5 września 2015 r. w powiatowych zawodach strażackich, które 

odbyły się  na boisku sportowym w Piecach. Nadmienił, że w zawodach strażackich wzięło 

udział  19 drużyn w różnych kategoriach wiekowych, I miejsce zdobyła OSP w Żytnej a II 

miejsce OSP Szczerbice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył  w obchodach 5-lecia Stowarzyszenia 

URWIS, podczas których przekazał  list gratulacyjny od Rady Gminy Gaszowice na ręce 

prezesa tego Stowarzyszenia. 

13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zapytał  czy są  możliwości techniczne, aby Biuletyn Informacji 

Publicznej był  w jednym miejscu — obecnie brak jest aktualnych zarządzeń  Wójta na stronie 
internetowej w Biuletynie Informacji Publicznej, po wybraniu zakładki „Zarządzenia" 

zamieszone są  tam dokumenty do roku 2014. 

2. Radny Józef Szawerna zapytał  na jakim etapie są  prace związane z łataniem dziur na 

drogach gminnych. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że trwają  prace w tym zakresie 

i obecnie wykonywane są  w Czernicy przy ulicy Sobieskiego i Jana. 

3. Radny Andrzej Cieślok zapytał  co z planem zagospodarowania przestrzennego naszej 

gminy, na jakim etapie są  prace związane z wykonaniem map cyfrowych przez powiat. 

W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że prace dotyczące wykonania map cyfrowych 

zostały zakończone i w miesiącu październiku zostanie ogłoszony przetarg na opracowanie 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego naszej Gminy. 

14. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy 

Gaszowice. Sesja trwała od godziny 16.00 do 18.00. 

Protokołowała: 
/-/Magdalena Kokot i /-/Anna Zimny 

PRZEWOD CZ CY RADY 

mgr 	 12_711k 
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